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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-05-20, § 29 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 20 maj kl 17.00 – 18.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 3 juni 2014 

  

 

Per Ankersjö Katarina Luhr Åsa Wester 

 §§ 1-28, 30-34 § 29 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden §§ 1-28, 30-34  

 

Jonas Nilsson (M)   

Per Ola Bosson (M)   

Nils Ingelström (M)    

Åsa Wester (S)  

Fredrik Canerstam (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP) §§ 1-28, 30-34  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) för Torbjörn Erbe (M) 

Eva Runvald (M) för Helena Levy (M) 

Magnus Liljegren (FP) för Frida Johansson Metso (FP) 

Clara Lindgren (MP) för Katarina Luhr (MP) § 29 

Maria Brogren (C) för Mats E.P. Lindqvist (MP) § 29 

Charles Berkow (MP) för Mikael Magnusson (S) §§ 1-24, 26, 28-34 

Clara Lindgren (MP) för Mikael Magnusson (S) §§ 25, 27 

 
Ersättare:  

Viktor Strååt (M)  

Ola J Hedin (FP)  

Maria Brogren (C) §§ 1-28, 30-34 

Clara Lindgren (MP) §§ 1-24, 26, 28, 30-34 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Håkan Andersson, Gustaf 

Landahl, Anna Edström, Christer Edvardsson, Sandra Hedqvist, Daniel 

Selin, Anna Sennström, Kristofer Stjernqvist, Maria Svanholm, Emily 

Tjäder, Malin Täppefur och Pia Winbladh Högfors samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-31, 33-34 och 

borgarrådssekreteraren Albin Ring. 
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29 § 29 
Årlig rapport för tillsyn av avloppsreningsverken 2013 

Redovisning av miljöförvaltningens rapport 
Dnr 2014-6268 
 
Beslut  

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

 rapporten ”Årlig rapport för tillsyn av avloppsreningsverken 

 2013”.  

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att överlämna 

 rapporten till Stockholm Vatten VA AB.  

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 5 maj 2014. 

 
Nämndens behandling av ärendet  
 
Jäv 

Vice ordföranden Katarina Luhr (MP) och Mats E. P. Lindqvist 

(MP) deltar eller närvarar inte i beslut eller handläggning av detta 

ärende på grund av jäv. 
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åsa Wester m.fl. (S) enligt följande: 

 

 Att i huvudsak godkänna rapporten men önskar ett 

 förtydligande på följande punkter i rapporten: 

 

- I rapporten nämns det att reningsverken producerar nära 17 

 miljoner normalkubikmeter rötgas och att det endast är ca 

 16 miljoner normalkubikmeter som sedan blir fordonsgas. 

 Det vore därmed önskvärt att det i rapporten framgick var 

 resterande rötgas tar vägen.  

 

- I rapporten nämns också att det producerats ett slamparti 

 som på grund av förhöjda zinkhalter inte kunnat användas 

 för spridning på åkermark. Det vore önskvärt att rapporten 
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 informerade om var detta slamparti tog vägen.  

 

- I rapporten framgår också att förvaltningen hanterat 50 

 avvikelser på reningsverken samt på ledningsnäten vilka 

 vore intressant i rapporten att veta mer om vad dessa 

 innebar.  

Problemen med bräddningarna från ledningsnätet ser vi som 

allvarliga och trots problematiken kring väderleken bör detta 

tas på största allvar då detta kan leda till allvarliga problem 

såsom övergödning av våra sjöar. Vi ser också med oro på 

metallhalterna i slampartierna och hoppas att förvaltningen tar 

dessa problem på allvar och aktivt arbetar med frågorna.  

 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

Det är positivt att Stockholms reningsverk detta år uppfyller 

gällande regelverk. 

Det är dock uppenbart att betydande åtgärder måste vidtas för 

att minska bräddningsmängden och då framförallt till de 

mindre vattnen. 

Vi vill återigen påpeka att vi anser nedläggningen av Bromma 

ARV är en alltför stor risktagning i dagens situation och att 

samordning med regionen i övrigt  är en klart bättre strategi. 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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